
Rada Gminy Siedlec 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 1/2025 

1 Posiedzenie w dniu 14 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 14 stycznia 2025 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:23 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Stachowiak, 

2. Daniel Sobel, 

3. Katarzyna Pluskota, 

4. Teresa Sobkowiak, 

5. Zygmunt Adamski, 

6. Adam Kupś, 

7. Marcin Michalski, 

8. Renata Piątyszek 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Walczak-Mortezaei  - Wójt Gminy 

2. Damian Wita   - Zastępca Wójta 

3. Agnieszka Kasperczak  - Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji  

      i Gospodarki Komunalnej, 

4. Katarzyna Lach   - Inspektor 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący Komisji Krzysztof Stachowiak 

serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczą 

wszyscy radni. 

 

2. Plan pracy komisji na 2025 rok. 

 

  Projekt planu pracy został przedstawiony przez Przewodniczącego p. Krzysztofa 

Stachowiaka. Do zaproponowanego projektu nie zostały wniesione uwagi. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania plan pracy na 2025 rok został przyjęty jednogłośnie przez 

członków komisji. 

 

 

3. Plan pracy rady Gminy Siedlec na 2025 rok. 

 

  Projekt planu pracy został przedstawiony przez Przewodniczącego p. Krzysztofa 

Stachowiaka. Do zaproponowanego projektu nie zostały wniesione uwagi. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania plan pracy na 2025 rok został przyjęty jednogłośnie przez 

członków komisji. 

 

4. Analiza wytyczenia nowego przebiegu drogi krajowej nr 32. 

 



  W powyższym temacie głos zabrała Kierownik Referatu Infrastruktury Agnieszka 

Kasperczak informując, iż temat dotyczy 3 wariantów budowy obwodnicy. Przesłana mapa, 

niczym się nie rożni o tych, które gmina otrzymywała w latach poprzednich. Nie jest tam 

uwzględniona obwodnica Żodynia, która jest w trakcie budowy.  

Do tematu odniósł się także Zastępca Wójta Damian Wita, który poinformował, iż 

Wójt także otrzymał pismo w sprawie. Gmina nie może sama odnieść się do konkretnego 

przebiegu, ponieważ wtedy zarządca drogi musiałby się do tego ustosunkować.  

Radny Marcin Michalski jest zdania, iż należy poczekać na ustosunkowanie się w tym 

temacie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

 

 

5. Sprawozdanie z objazdowego posiedzenia komisji dot. oświetlenia ulicznego w gminie. 

 

  W punkcie tym Przewodniczący Komisji Krzysztof Stachowiak wniósł uwagę dot. 

przepustu w Karnie. Przewodniczący zwrócił się z wnioskiem, aby przepust został 

odpowiednio zabezpieczony i oświetlony, gdyż zagraża on nie tylko mieszkańcom, ale i 

osobom, które przejeżdżają przez miejscowość.  

Następnie komisja, wraz z Panią Agnieszką Kasperczak oraz Panią Katarzyną Lach 

przystąpili do omówienia sprawozdania ulicznego w temacie oświetlenia ulicznego. 

W związku z powyższym ustalono, iż: 

1. Wielka Wieś – droga od dr. krajowej do DPS-u – wycena projektu, zakres ustalić z Panią 

Sołtys,  

2. Nowa Tuchorza – od posesji nr 30 (p. Wawrzyński) – projekt, zakres do ustalenia, 

3. Boruja – droga z płyt nad jezioro – projekt, zakres do ustalenia, 

4. Godziszewo – droga gminna naprzeciwko Sali wiejskiej, druga linia zabudowy – projekt, 

zakres do ustalenia, 

5. Grójec Mały – kontynuacja projektu(droga na Grójec Wielki) – 1 lampa, 

6. Kiełpiny – rozpoczęcie projektu (droga na Chorzemin)– 2 lampy, 

7. Wąchabno – oprawa na istniejącym słupie, przy posesji nr 5, 

8. Tuchorza – ul. Wypoczynkowa, projekt, zakres do ustalenia, 

9. Kopanica – rozpoczęcie projektu na ul. Wczasowej – 2 lampy, 

10. Reklin-Stara Tuchorza – oprawa na istniejącym słupie nr 132/2/19, 

11. Jaromierz – odcinek od ostatniego domu do drogi krajowej – projekt, 



12. Jażyniec – wycena 1 oprawy wraz ze skrzynką na rozpoczęcie nowego projektu (droga do 

p. Sity), 

13. Mariankowo – 1 lampa na istniejącym słupie koło placu zabaw, dodatkowo skrzynka ener-

getyczna? 

14. Siedlec – do sprawdzenia, ul. Szkolna – zamontowanie opraw na istniejącym słupie, 

uliczka koło Markiewicz – do sprawdzenia gdzie i co można zrobić, 

15. Żodyń – kontynuacja projektu na ul. Jesionowej. 

Na powyższe zadania zostanie dokonana wycena w celu przedstawienia na najbliższą 

komisję. 

 

6. Wolne głosy i wnioski. 

W punkcie tym został omówiony przez Zastępcę Wójta Damiana Witę projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego oraz obszaru rewitalizacji Gminy 

Siedlec. Pan Damian poinformował komisję, iż podjęcie uchwały jest jednym z etapów, aby 

opracować Gminny Program Rewitalizacji. Obszarem zdegradowanym jest jednostka 

analityczna, w tym przypadku sołectwo.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Stachowiak pytał, co niesie za sobą wyznaczenie 

tych obszarów. 

Tu Pan Damian odpowiedział, iż będzie można stworzyć program rewitalizacji w 

zakresie twardym i miękkim. 

Radny Szymon Śliwiński pytał o to, czy podany jest dokładny obszar.  

Pan Damian zwrócił się również z wnioskiem, aby przed sesją zwołać wspólne 

posiedzenie komisji branżowych i połączyć się on-line z osobą z Panią Niną Jędrusik z 

Wielkopolskiej Akademii Nauki i Rozwoju, celem dokładnego wyjaśnienia zagadnienia. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak zgodził się na komisję, jednak jeżeli to 

możliwe wolałby, aby spotkanie nie było on-line, a Pani Jędrusik przyjechała osobiście.  

Pan Damian zobowiązał się rozeznać w temacie i poinformować Przewodniczącego.  

Następnie członkowie komisji poruszyli tematy: 

- Radna Katarzyna Pluskota – poinformowała, iż na PSZOK-u nie ma kontenera na zużytą 

odzież. 

Tu radny Marcin Michalski poinformował, iż temat ten jest po stronie Związku 

Międzygminnego „OBRA”. Na postawienie takiego kontenera winno być zezwolenie. 

- Radna Patrycja Zys zwróciła się z pytaniem do Wójta, jak przebiega proces rekrutacji  

w urzędzie. 



Tu do zapytania odniósł się Wójt informując, iż odbywają się konkursy. Na tą chwilę były 

ogłoszone 3 konkursy, na które zakończono nabór.  

 W związku z brakiem innych pytań i wniosków posiedzenie zakończyło się o godz. 

17:23. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Porządku Publicznego 

 

Krzysztof Stachowiak 

 

 

  

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik 

 


